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Úvodem: 

    Po  roční činnosti  T.J. Sokol  Křelov  od zvolení nového 13 členného výboru  a po 
proběhlé valné hromadě dne 28.2.2014,  chceme  krátkým zpravodajem informovat  
občany  Obce Křelov – Břuchotín  o  činnosti  T.J. Sokol Křelov  za  poslední rok, tak  aby 
kromě  41  členů, kteří se  účastnili valné  hromady  měli i ostatní občané informace o 
činnosti.  Ve zpravodaji jsou převážně  použity příspěvky členů výboru, které  informují  
o provozních „starostech a radostech “ se zajištěním chodu T.J. Sokol Křelov, zajištěním 
provozu budovy sokolovny, tak konkrétní činností  nejen pro členy T.J. Sokol Křelov. 
   Tento krátký zpravodaj  neobsáhne  dostatečné   množství informací a proto v době 
elektronické komunikace  mohou  zájemci  vyhledat  informace o činnosti i na webových 
stránkách  T.J. Sokol Křelov, kde  mimo písemných informací jsou umísťovány fotografie 
z akcí, či odkazy na fotografie a taktéž tam bude umístěn i tento zpravodaj.  
 

     www.sokolkrelov.estranky.cz 
 

Taktéž  je možné případné  připomínky, náměty či dotazy  na výbor T.J. zasílat  na  e-mail: 
 

sokolkrelov@seznam.cz 

Michal Dokoupil  
 člen výboru  T.J. Sokol  Křelov  

 

Zpráva starosty T. J. Sokol Křelov Ing. Františka Novotného  
                                 
    Vážené sestry a bratři a hosté  
    Chtěl bych dnes vyhodnotit činnost výboru TJ Sokol Křelov a nastínit problémy s nimiž jsme se 
museli za uplynulý rok vypořádat a co se nám povedlo udělat. 
    Všichni víte, že situace na začátku loňského roku byla více než kritická a že dokonce hrozilo, že by 
činnost TJ. mohla úplně skončit. Naštěstí se vše podařilo vyřešit a vznikl nový 13ti členný výbor, 
který nastolil, společně s vámi nový duch kamarádství, důvěry a dobrých vztahů v celé T.J.. Nový 
výbor je velmi dělný a pracovitý a myslím si, že jsme toho za ten rok udělali velmi mnoho. Výborové 
schůze byly dlouhé a únavné. 
     Situace na začátku roku byla velmi zlá a to  především  po  finanční stránce. Měli  jsme  sice   po 
 Šibřinkách, ale nebylo z čeho zaplatit cokoliv, především zálohy na energie. Hrozilo  nové  odpojení 
sokolovny od plynu , vody a elektřiny, V tenhle kritický moment nám vypomohla obec a to 
darováním 50 000Kč. Zde bych chtěl vysoce vyzdvihnout již několikaletou podporu obecního úřadu 
a velmi dobrou  spolupráci s  naší T.J..  Obecní  úřad si velmi   dobře uvědomuje   důležitost činnosti   
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Sokola a sokolovny pro sportovní a kulturní vyžití občanů v této obci. Tohle v mnoha jiných obcích 
nefunguje. Chtěl bych za to poděkovat celému obecnímu zastupitelstvu a starostovi Jirkovi 
Spurnému. Věřím, že tahle velmi dobrá spolupráce bude pokračovat i nadále po letošních volbách. 
      Za jednu z vůbec největších věcí, která se nám podařila za loňský rok udělat, je podle mého 
názoru, obnovení důvěry v Sokol Krelov a obnovení zájmu o cvičení v sokolovně a určitý nárůst naší 
členské základny. Nebylo to dáno pouze tím, že se k  nám po několika letech vrátily krásné 
aerobičky, ale zájem o cvičení roste ve všech složkách, především u mládeže. 
       V současné době naše T.J. má 156 členů, převážně aktivně cvičících. Z toho má 46 mužů a 52 

žen. V dorostu máme pouze 8 hochů a dokonce 0 dívek. V žácích 24 hochů a 26 dívek. V jiném 

členění v malé kopané máme 11 členů, ve stolním tenise 36 členů, ve volejbalu 9 členů, ve 

všestrannosti 71 členů, v aerobiku 23 členů a ve florbale 6 členů. Kromě toho nám cvičí i několik 

dětí předškolního věku. Je výborné, že sokolovna je vytížena od pondělí do neděle.  

      Když hovořím  o členství v T.J. Sokol Křelov, chtěl bych zde rovněž vyzdvihnout určitý nárůst 
povědomí příslušnosti k naší T.J. Sokol, protkaný nárůstem kamarádství, soudržnosti a výborných 
vztahů mezi členy Sokola a také mezi členy a výborem T.J.. Projevuje se to především u cvičenek 
středního věku, které si samy říkají kmotřenky a také se to začíná projevovat u  některých 
aerobiček. Spolupráce  při přípravě  a průběhu Šibřinek, hodové zábavy a dalších akcích během 
celého roku byla opravdu vynikající.  Ještě jednou Vám všem za to dík. 
        Aby mohlo probíhat v sokolovně cvičení a sportovní klání všech složek, tak je zapotřebí kromě 
nadšení výboru, cvičitelů a cvičenců tolik diskutovaných financí. V uplynulém roce jsme se z finanční 
krize celkem úspěšně vymanili díky obci, Šibřinkám a hodové zábavě, Navíc se nám podařilo sehnat 
peníze z evropských fondů a z různých grantů. Ve spolupráci a s určitou dotací na spoluúčast od 
obecního úřadu a ve spolupráci s regionální MAS se nám podařilo sehnat peníze na výměnu oken a 
některých dveří v sokolovně. Přišlo to téměř na 300 000,-Kč. Dále se nám podařilo zajistit dva 
granty od ministerstva školství a tělovýchovy a to ve výši 10 590,-Kč na energie a 15 000,-Kč na 
vybavení tělocvičny cvičebními pomůckami a nářadím. Vše s finanční spoluúčastí. Takže abychom 
tomu rozuměli, vybavili jsme sokolovnu věcmi téměř za 20 000,-Kč a z toho jsme od MŠ dostali 
15 000,-Kč. Takže spoluúčast Sokola   byla 5 000,-Kč. Totéž v modrém bylo i u těch energií a oken. 
Dále jsme 10 000,-Kč získali od krajského úřadu a za ty peníze provedli zednické práce na úpravu 
nových oken a dveří. Ještě jednu dotaci máme rozpracovanou a to přes ČOS v Praze, která by nám 
mohla pokrýt 50% ( tedy asi 23 000Kč) ze spoluúčasti na výměnu oken a dveří. 
        Jak jsem  hovořil o naší finanční krizi na začátku loňského roku a o daru od obce, tak abychom 
mohli i nadále provozovat sokolovnu, museli jsme si  vloni ještě později půjčit 30 000,-Kč od Župy 
olomoucké. Ty jsme potom vrátili z výnosů za pořádání hodové zábavy. 
      Poněvadž neštěstí nechodí po horách , ale také po nás, tak aby toho nebylo dost, porouchal se 
nám plynový kotel a musel se koupit nový, přibližně za 35 000,-Kč. Zde nám naštěstí vypomohla 
župa nevratným darem ze svých rezerv. 
      Jen jako dodatek bych chtěl říct, že se nám také podařilo vymalovat chodby u vchodu a u šaten, 
upravit větřák a otvor ve stropě (to vše kvůli úniku tepla), upravit a zmodernizovat ozvučení sálu, 
provést inventarizaci našeho majetku, povinné bezpečnostní revize a mnoho dalších věcí nutných 
k provozu sokolovny. 
     Tohle vše vyžaduje značné úsilí všech členů výboru.   Nedovedete si  představit co   papírování je  
zapotřebí na zajišťování dotací, grantů apod. Naštěstí je ve výboru mnoho schopných kolegů, kteří 
se v těchto věcech dobře orientují a vše jsme společným úsilím zvládli. Nechci ve výboru někoho 
vyzdvihovat,    protože  vím, že   každý  člen   pracoval   naplno a  to  podle svých  úkolů, možností a  
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schopností. Opravdu jsme ve výboru výborná parta, která zvládla Šibřinky, hody, dotace i běžnou 
celoroční agendu. Chtěl bych jim všem poděkovat za úsilí, které během roku vyvinuli a věřím, že 
nám všem to vydrží i nadále. 
         Celkově bych hodnotil uplynulý rok jako velmi dobrý a vydařený a přál bych si aby deviza velmi 
dobré party nejen ve výboru, ale v celé jednotě se nadále nejen udržela, ale i rozvíjela. 
 

Zpráva  náčelníka Jindřicha  Dvořáka k činnosti všestrannosti  
 

Milé sestry, vážení bratři a hosté 
Ve své zprávě Vám připomenu akce, které jsme  uspořádali a kterých se i někteří z Vás zúčastnili. 
Práci kolem těchto akcí zajišťuje  9 cvičitelů a pro statistiku  máme složky: rodiče + děti, nejmladší 
žactvo, mladší žačky, starší žačky, mladší žáci, starší žáci, aerobic, starší ženy.  
 
A teď už k akcím, které proběhly minulý rok: 
5.4.2013  - cyklistický výlet na Loveckou chatu (30 osob) 
20.4.2013 - Den otevřených dveří „Džungle v sokolovně“ (80 osob) 
4.5.2013 - Memoriál Vojtěcha Vyroubala (40 osob) 
17.5.2013 - Noc v sokolovně ( 40 dětí) 
7.6.2013 - dětský den  „Rytíři a princezny“  ve spolupráci s mateřským centrem Kaštánek (200 osob)  
11.10.2013 - Drakiáda (70 osob) 
25.10.2013 -  Dýňový večer ( 80 osob)  
8.11.2013  - Lampionový  průvod  (180 osob) 
22.11.2013 – akce OKV (40 osob) 
6.12.2013  - Mikulášská  besídka v sokolovně (150 osob) 
 

K další činnosti bych dodal, že v květnu se k nám přidala děvčata z aerobiku, která do té doby cvičila  
dole na obecním úřadě. Musím říct, že je to moc prima, protože tím náš SOKOL získal hodně nových 
členek. A samozřejmě jejich pomoc při akcích je také velkým přínosem (např. dýňový večer a letošní  
Šibřinky). Věřím, že jejich nadšení  vydrží a že cvičitelky si budou zvyšovat kvalifikaci.  
Na podzim si Kateřina Špundová a Pavel Hájek udělali  cvičitelskou IV. třídu a určitě letos postoupí o 
další stupeň. Cvičitelský  sbor se sice schází nepravidelně, ale  hlavně před připravovanými akcemi, 
nebo když je potřeba něco zajistit. Cvičitelé  se zúčastňují školení a seminářů podle svých kategorií. 
Na závěr bych chtěl poděkovat všem cvičitelům a cvičitelkám za jejich práci, kterou dělají pro naše 
děti a  jednotu ve svém volném  čase a výboru, že máme u něho takovou podporu. Vám všem přeji  
pohodu v osobním životě a krásné chvíle prožité v naší sokolovně nebo při  našich akcích. Stále 
rychleji, stále výš, stále dál. V zdravém těle, zdravý duch.  
 

Příspěvek předsedy oddílu stolního tenisu Ladislava Špundy  
 

Letos hrajeme 36 sezónu a lze konstatovat, že ta letošní patří k těm nejlepším v naší historii,  
možná je tou úplně nejúspěšnější.   
Máme čtyři družstva dospělých i družstvo mládeže. 
Družstvo A se pohybuje ve středu tabulky ( 6.místo ) v I. třídě regionálního přeboru 
Družstvo B  vede tabulku II. třídy regionálního přeboru s náskokem 3. bodů a má téměř jistý postup 
do I. třídy , kde bude hrát společně s družstvem A. 
Družstvo C je ve III. třídě a stejně jak družstvo B, útočí na postup do vyšší třídy. Pokud se to podaří,  
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nahradí v druhé třídě družstvo B. 
Družstvo D momentálně vede tabulku IV. třídy regionálního přeboru, a pokud zvládne následující tři 
zápasy, mělo by též postoupit přímo z 1. místa do III. třídy.  Za toto družstvo hrají i dva nejlepší 
hráči z družstva mládeže. Zejména pro ně bude postup znamenat získávání dalších cenných 
zkušeností s lepšími hráči. 
Mládež - I když máme v oddíle okolo 12 hráčů, reprezentaci našeho oddílu v této věkové kategorii 
obstarávají stále jen dva: Martin Půr – starší žáci a Marek Aujeský – mladší žáci. Oba se pohybují 
okolo 4. místa v regionu a 10. místa v kraji. Potřebovali bychom více takových hráčů. Ty ostatní, co 
tady máme, to berou jen jako legraci a zpestření volného času a to je bohužel málo. I tak jsou stoly 
v tréninkových hodinách slušně obsazeny. Doufáme, že někteří to začnou brát vážněji a budou chtít 
jezdit po turnajích a také něco vyhrávat. 
Vedoucí a trenér družstva Radek Půr je poctivě trénuje a věří, že z řad mladistvých nás brzy začnou 
střídat v soutěžích a sníží náš věkový průměr. Chtěl bych všechny hráče pochválit a přál bych si, aby 
takových sezón, jaká je tato, měli více. 
Mimo běžná mistrovská utkání u nás proběhly tři vánoční turnaje různých kategorií, memoriál 
Josefa Štencla a regionální kolo mládeže. 
 

Zpráva Pavla Hájka   k činnosti  malé kopané  
 

Družstva T.J. Sokol Křelov A a T.J. Sokol Křelov B hrají dlouhodobě soutěž: okresní ligu malé kopané 
Olomouc. V minulé sezóně se obě družstva potkali ve stejné lize i tabulce. Na konci loňského 
ročníku se T.J. Sokol Křelov B umístil na 4. místě a T.J. Sokol Křelov A na 2. místě, což mu zajistilo 
postup do 3.ligy. V probíhající sezóně se obě mužstva potýkají s dlouhodobými zraněními mnoha 
hráčů. Po podzimní části je T.J. Sokol Křelov A na 11. místě (14 účastníků) a T.J. Sokol Křelov B na 6. 
místě (14 účastníků). V zimním období sehrála mužstva, mezi sebou, řadu přátelských utkání. 
 

Upozornění : Plánované akce  v letošním roce 2014 budou ve  stejném rozsahu nebo vyšším    jako 
v loňském roce, kdy  informace jsou vyvěšovány  na nástěnce  u pošty, na sokolovně a taktéž budou 
umísťovány  na www.sokolkrelov.estranky.cz. Již je možné shlédnout  fotografie z Veřejné cvičební 
hodiny  ze dne 17.3.2014, která se konala od 17.00 hod v SOKOLOVNĚ KŘELOV  a těšit se ještě 
v březnu na cyklovýlet. 
 

Informace: členský příspěvek na rok 2014  - děti a důchodci:   200,-Kč/rok, dospělí : 600,-Kč/rok    

(1/2 čl.  známka  a 1/2 oddílový  příspěvek)  

 

Důležité:      Informace o záměru  prodeje pozemků   T.J. Sokol Křelov  (stavební pozemky)     

Valnou hromadou dne 28.2.2014  byl schválen  záměr výboru  jednoty k prodeji  pozemků na ulici 
Zahradní a Janošíkova  a využití finančního  výnosu výhradně na opravu  budovy sokolovny. 
Předpokládaná realizace  prodeje pozemků   druhá polovina roku 2014 až  rok 2015.  Zájemce o 
informace k prodeji  může  zaslat dotaz  na e- mail   sokolkrelov@seznam.cz,  nebo se dostavit  
v 18.00 hod  každý první čtvrtek v měsíci do sokolovny  na schůzi výboru T.J. Sokol Křelov, kde 
obdrží informace k podmínkám prodeje.  
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